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Zápisnica 
z rokovania Komisie životného prostredia, bezpečnosti a verejného poriadku, 

mestská časť Bratislava-Dúbravka, 
dňa 07.09.2023 od 17.00 hod  

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Rokovanie otvoril predseda komisie Tomáš Husár  
Rokovanie komisie pokračovalo podľa nasledovného programu. 
Program: 

1. Žiadosti o dotácie  
2. Žiadosť spoločnosti HUMANA People to People o.z. 
3. Zabezpečenie výkonu letnej údržby 
4. Informácia o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 
5. Rôzne 

 

Bod 1: Žiadosti o dotácie  

Predseda komisie predstavil členom komisie jednotlivé žiadosti o dotácie. Komisia prerokovala 
obsah jednotlivých žiadostí a odporúča Miestnej rade a Miestnemu zastupiteľstvu schváliť 
žiadosti o dotácie v oblasti životného prostredia nasledovne: 

- žiadosť o dotáciu OZ POMOC MAČKÁM vo výške 1.100,- Eur 

Hlasovanie 

Prítomní: 8    za: 0    proti: 8    zdržal sa: 0    

- žiadosť o dotáciu Dúbravská GLAVICA vo výške 1.700,- Eur 

Hlasovanie 

Prítomní: 8    za: 8    proti: 0    zdržal sa: 0    

- žiadosť o dotáciu Združenia rodičov pri MŠ Švantnerova vo výške 500,- Eur 

Hlasovanie 

Prítomní: 8    za: 8    proti: 0    zdržal sa: 0    

- žiadosť o dotáciu Združenia rodičov a priateľov pri ZŠ Pri kríži vo výške 850,- Eur 

Hlasovanie 

Prítomní: 8    za: 8    proti: 0     zdržal sa: 0    
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Bod 2: Žiadosť spoločnosti HUMANA People to People o.z. 

Tajomníčka komisie predstavila členom komisie žiadosť spoločnosti HUMANA People to 
People o. z., ktorej predmetom bola žiadosť o súhlas s pristavením ďalších kontajnerov na zber 
šatstva do verejného priestoru mestskej časti. 

Komisia prerokovala uvedenú žiadosť a nesúhlasí s umiestnením nových kontajnerov 
predmetnej spoločnosti v MČ Bratislava-Dúbravka. 

Prítomní: 8 členov   Hlasovanie za:  8         proti: 0   zdržal sa: 0 

 

Bod 3: Zabezpečenie výkonu letnej údržby 

Tajomníčka komisie informovala členov komisie o aktuálnych procesoch a krokoch, ktoré 
mestská časť realizuje na zabezpečenie výkonu letnej údržby.  

Komisia berie informáciu na vedomie a odporúča informáciu poskytnúť aj na zasadnutí 
Miestneho zastupiteľstva. 

Prítomní: 6 členov   Hlasovanie za:  6         proti: 0   zdržal sa: 0 

 
Bod 4: Informácia o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 

Tajomníčka komisie informovala členov o stave údržby verejných priestranstiev mestskej časti 
a činnosti oddelenia. 

Komisia berie informáciu na vedomie. 

Prítomní: 6 členov   Hlasovanie za: 6        proti: 0  zdržal sa: 0 

 
 

Predseda komisie poďakoval členom komisie za účasť. 

 
 
 

 
 

Tomáš Husár 
                          predseda komisie 

V Bratislave dňa 20.09.2023      

Zapísala: M. Smiešková       
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